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1、 本校為申請雙聯學制學位論文口試委員補助有所依循，特訂定「高雄醫學大學雙聯學制學位論文口試委員補助要點」(以下簡稱本要點)。
Article 1 Kaohsiung Medical University (KMU or “the University”) formulates the KMU Directives for Subsidizing Thesis Oral Examination Committee Members for Dual Degree Programs (“the Directives”) to establish guidelines for applying for subsidies for thesis oral examination committee members for dual degree programs.
2、 [bookmark: _GoBack]本要點使用原則以符合高雄醫學大學雙聯學制實施辦法定義學生之學位口試委員為主。
Article 2 The use of the Directives shall comply with the definition of thesis oral examination committee members as outlined in the Kaohsiung Medical University Regulations Governing the Implementation of Dual Degree Programs.
3、 學位論文之口試委員補助以該生在二校之指導教授各一名為限。
Article 3 Subsidies for thesis oral examination committee members shall be limited to one advisor from each of the two universities supervising a student.
4、 本校指導教授赴雙聯學校進行該生之口試補助，依「高雄醫學大學教職員工國外出差實施要點」補助；雙聯學校之指導教授赴本校進行口試，則依「高雄醫學大學學者專家指導、特別演講或校務諮詢費支付要點」補助。補助皆以三天為限；若未通過學位論文口試，則第二次學位論文口試不予以補助。
Article 4 Subsidies for an advisor from the University traveling to a dual degree program school for the thesis oral examination of his/her student will be handled in accordance with Kaohsiung Medical University Implementation Guidelines for Overseas Business Trips of Faculty and Staff. Subsidies for an advisor from the dual degree program school traveling to the University for the thesis oral examination of the student will be handled in accordance with the Kaohsiung Medical University Directives for the Payment of Fees for Scholarly and Expert Guidance, Special Speeches, or Academic Affairs Consultations. The subsidies are limited to a duration of three days. If the student fails the thesis oral examination, no subsidies will be provided for a second attempt.
5、 雙聯學校之指導教授赴本校進行口試期間所進行相關學術或教學活動，依相關補助辦法辦理；本要點所需經費由申請政府單位補助及學校編列預算支應。
Article 5 Relevant academic or teaching activities conducted by an advisor from a dual degree program school during his/her travel to the University for the thesis oral examination will be handled in accordance with applicable subsidy regulations. The funds required for the Directives will be financed through subsidies applied for from government agencies and budgets allocated by the University.
6、 本要點若有未盡事宜，依相關法令規定辦理。
Article 6 Matters not set forth in the Directives shall be handled in accordance with relevant regulations.
7、 本要點經行政會議通過後實施。
Article 7 The Directives shall be passed by the Administrative Meeting and then implemented.
